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Abstract (en)
[origin: WO2010003603A1] The invention relates to an electrically driven razor and an associated charging station, wherein at least one drivable
cutting or shearing part (4, 5) is supported on a cutting head (3) disposed on the razor housing (2), and wherein at least one active thermocouple
(7) that can be electrically actuated is thermally coupled to a passive cooling element (6; 16) on the side that can be cooled relative to the ambient
temperature. The passive cooling element (6; 16) is thereby disposed having at least one free end segment (20, 21) on or in the region of the cutting
head (3), such that it contacts the skin of a user in shaving mode.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen elektrisch angetriebener Rasierer und eine zugehörige Ladestation, wobei der an einem am Rasierergehäuse (2)
angeordneten Scherkopf (3) zumindest ein antreibbares Scher- oder Schneidteil (4, 5) gelagert ist und wobei zumindest ein elektrisch betätigbares
aktives Thermoelement (7) vorgesehen ist, welches mit seiner gegenüber der Umgebungstemperatur abkühlbaren Seite mit einem passiven
Kühlelement (6; 16) thermisch gekoppelt ist. Dabei ist das passive Kühlelement (6; 16) mit zumindest einem freien Endabschnitt (20, 21) derart am
oder im Bereich des Scherkopfs (3) angeordnet, dass es im Rasierbetrieb mit der Haut eines Anwenders zur Anlage gelangt.
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